
第一天 吉隆坡/泉州/福州（晚餐自理）                                 

搭机前往海上丝绸之路的起点-泉州，参观古城的标志建筑-

开元寺东西塔，后驱车前往福建省会-福州，游览中华十大历

史文化名街-三坊七巷（晚餐自由品尝福州小吃）。 

 

第二天 福州/武夷山（早午晚餐）  

早餐后驱车前往世界自然文化双遗产地-武夷山，游览九曲

溪，乘坐别具特色的竹筏畅游九曲溪，欣赏两岸奇特的景

色，游览武夷宫、仿宋古街，参观品尝农家特产。 

 

第三天 武夷山/永安/永定（早午晚餐）                               

早餐后前往永定，途经永安，午餐享用永安小吃，抵达后游

览福建最美的乡村-初溪古村落，参观客家土楼中-最美丽、

最原生态初溪土楼群-初溪土楼群，游览世界文化遗产-集庆

楼、善庆楼、绳庆楼，入住当地最好温泉酒店，尽情享受泡

汤乐趣（赠送温泉门票，请自备泳衣）。 

 
 

第四天 永定/厦门（早午餐）                                                                      

早餐后前往厦门，前往千年古刹-南普陀寺祈福，参观中国

最文艺、闽南最美的原生态自然村-曾厝垵，曾厝垵是厦门

最有诗意的地方，它的每一个角落，都给您不同的惊喜（晚

餐自由品尝厦门小吃）。 

 

第五天 厦门（早午晚餐）                                                                                          

早餐后游览世界文化遗产、海上花园-鼓浪屿（龙头路商业

街、万国建筑、远眺最高峰日光岩），下午参观《老院子民

俗文化风情园》， 前往白鹭洲公园，观鹭岛标志-白鹭女神

雕像，自由拍照留念。 

 

第六天 厦门/泉州（早午餐）                                                                                                            

早餐后游览环境优美的环岛路黄金海岸，漫步于海滨木栈

道、远眺小金门，下午前往泉州，逛泉州繁华夜市（晚餐自

由品尝泉州小吃）。 

 

第七天 泉州/吉隆坡（早餐）  

早餐后参观古城的标志建筑-开元寺东西塔，前往泉州机场

搭机返回温暖家园。 

 

 
 

**特色风味** 

客家风味、梅菜扣肉+盐局鸡、厦门闽南小吃、特色火锅、食汇堂私房菜、同安封肉+姜母鸭、福州醉排骨+鱼丸、武夷山农家宴 

++住 1 晚 5 星温泉酒店++ 

 

 

 

 

 

 

 

 
                                                           
 
 

(报名前，必须同意参加) 自费项目 

《闽南传奇》秀 + 厦门狐尾山气象台 +登海上明珠塔（赠送咖啡一杯）+车游鹭江两岸 +员当湖、亚洲第

一桥-演武大桥 +滨北金融街夜景=RMB480/人 

推荐自费 

武夷山《印象大红袍》歌舞秀=RMB280/人 

*赠送：每人每天矿泉水一瓶 

 

 

  

 

*上述行程僅供參考, 正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主。 

*本团将安排客人进入当地旅社指定精品店，如不进店团费另外商议。请向本公司职员询问详 * 

我们的全包： 
来回机场税, 燃油费及杂费, 中国签证, 全程导游 / 司机小费, 机场来回接送, 全程酒店住宿,用餐, 景点门票 

不含: 旅游保险,托运行李 

 Code : 7DSWA-WUYI-B 



Day 1 : Kuala Lumpur/Quanzhou/Fuzhou (self- expense dinner) 
Assemble at the airport for flight to Quanzhou. Upon arrival, visit the iconic 
building of the ancient city - Kaiyuan Temple East and West Tower, and 
continue to Fuzhou, visit the top ten historical and cultural streets of China - 
Sanfang Qixiang (lusting own taste buds for Fuzhou snacks). 
 
Day 2 : Fuzhou/ Mt.Wuyi                (BLD) 
After breakfast, we continue our tour to another UNESCO World Heritage 
site, Mt Wuyi Scenery Area which Mt Wuyi was the most magnificent 
mountain through Southeast of China, and we will ride on a bamboo raft 
viewing the unique scenery along the Nine -Crooked Creek, which is the 
center piece and essence of Mt Wuyi itself. The creek was named after based 
on its meandering course forms nine distinct crooks, then we continued to 
visit Wuyi Palace, Fang Song Old District and later on we will visit local 
farm and taste some local products. 
 
 
Day 3 : Mt.Wuyi/YongAn/Yongding             (BLD) 
After breakfast, continue to Yongding, pass by Yong'an, enjoy Yongan snacks 
for lunch, upon arrive visit Fujian's most beautiful village - Chuxi Ancient 
Village, visiting Hakka Tulou - the most beautiful and original ecological 
Chuxi Tulou - included - Jiqing Building, Shanqing Building, Shengqing 
Building, and at night we will stay at the best local hot spring hotel, enjoy the 
dips (hot spring pass provided, please bring along your own swimsuit for 
hygiene purpose). 

 
 

Day 4 : Yongding/Xiamen          (BL) 
After breakfast, head to Xiamen, visiting the famous temple - Nanputuo 
Temple to pray, then later on head to visit China's most beautiful  and exotic 
ecological natural village – Zeng Cuo An, is the most poetic place in 
Xiamen, next having a great self-exploring for  Xiamen snacks. 
 
Day 5 : Xiamen          (BLD) 
After breakfast, we will visit Gulangyu, which famous for its beautiful sands, 
coastline, and most of its surrounding western themed buildings. We also 
will walk along Long Tou Road Shopping districts, sightseeing its county 
buildings, overlooked the peak of Riguang Rock , continue to visit the 
"Old Courtyard Folk Culture Garden" in the afternoon, and spend our  
remaining evening at Egret Island Park, viewing Egret Island iconic statue, 
White Egret Goddess.  
 
Day 6 : Xiamen/Quanzhou          (BL) 
After breakfast, we head to the so called “ Oriental Hawaiian” – Huan Dao 
Road Gold Coast, with Waterfront cliffs overlooked Little Kinmen, in the 
afternoon, we will head to Quanzhou, strolling along Quanzhou Zhuhua 
Night Street (self exploring Quanzhou night street foods) 
 
Day 7  Quanzhou/Kuala Lumpur  (B) 
After breakfast, continue to visit Kai Yuan Temple, before head off to the 
airport for return flight. 
 
 
 

Special Highlights ： 

Hakka Cuisine, Prickles Vegetable with pork belly + Salted Steamed Chicken, Xiamen Minnan Snacks, Steamboat, ShiHuiTang cuisine, TongAn Stew Pork + 
Ginger Duck, Fujian Fuzhou Drunken Pork Ribs & Fish Balls, Mt Wuyi Farmville feast cuisine  

++1 NIGHT AT 5 STAR HOT SPRING HOTEL++ 

 

 

Compulsory Tour (must agreed to join before registration) : 

Xiamen Foxtail Mountain Meteorological Station + Sea Pearl Tower (free a cup of coffee)+ 《Minnan Legend》show + Car ride 

Xiamen Lujiang Coasts + Yuan Dang Lake  + YuanWu Bridge + BingHua Financial Street Night View  = RMB480/pax 
Optional Tour: 

Mt Wuyi  "Impression Dahongpao" Performance = RMB280 / pax 

*Free ：1 bottle of mineral water - daily 

 

Our package： 
Airport tax, Fuel Tax, Guide & Driver Tipping, Hotel, Visas, Airport Transfer (Seremban area & Branch office), Meals, Entrance Fee 

Tour Exclude: Travel Insurance, Check-In Baggage 
*Designated souvenir shops are arranged.*Please inquire for a new tour fare if you do not wish to visit.* 

*The above itinerary is for reference only & is subject to change without prior notice* 
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